

New age WYN-U COCKROACH GUARD^a is made with advance formula for lasting effect to Instantly eliminate Cockroaches and Lizards from the treated premises.

DIRECTION TO USE: To use press the button gently and spray away from you onto the Insects, Infested areas and other hide outs uniformly.

PRECAUTION: * Keep away from children.* In case of any accidental ingestion, mild allergic symptoms might occur in rarecases. Treat symptomatically.* Material is Combustible. Keep in cool and ventilated place. Avoid direct sunlight * Do not throw into fire. Do not drop. * The container is pressurised. Do not puncture even when empty.

COMPOSITION: Contains: Anacardium Pericarp Extract, Citronella Oil, Peppermint Oil, Perfume Deodorized Solvent & LPG 50%

Since the storage and application of the product is beyond our control we cannot assume any responsibility other than the uniform Quality of the Product

تم تجهيز حارس المصرصور الحديث بطريق متطور وذو تمأثير طويل ويزل الصرصور السقاية من المباني المتعالجة.

تعليمات للاستخدام: اضغط الزر بلطف واعمل الرش بعيداً عنك في الأماكن المتأثرة بالحشر ات وغيرها من الأماكنَّ المختفية.

الاحطيات: ٢ احفظه بعيداً عن الأطفال. ٢ في حالة الطوارئ وظهور العلامات قم بالعلاج بطريقة مناسبة. ان المادة قابلة للاحتراق فاحفظه في مكان بارد و تهوئة وأبعده من أضواء الشمس المباشرة. الا ترميه في الحريق و لا تلقيه. الأو لا تكسب الحاوية حتى بعد ما تصبح فارغة.

التركيب: يحتوي عملي أناكارديوم، ملخص بير كارب، زيت سيترونيلا، العطور، محلول ديكور، ۵۰٪ ايـل بي جي.

عدم المسئولية: حيث أن المنتج خارج قدر تسا فلا نتحمل اي مسئولية سوى كمية عادية للمنتج.

Manufactured under an ISO 9001:2000 Quality System التجهيز تحت نظام الجودة إيزو 9001:2000 حارس الصر صور: LONG LASTING EFFECT ذو تأثير قوي و طويل NOT HARMFUL TO HEALTH HERBAL SPOT SPRAY ر شاش استا

∕wyn-u™

COCKROACH

his **ADVANCED HERBAL FORMULA** SAVE PLANET EARTH

COCKROACH **GUARD**

VYN-U COCKROACH GUARD[®] does not contain a hetic insecticide. Materials used in this formulation a ed under schedule of Insecticides Act 1968, her

WYN-U COCKROACH GUARD^a does not contain any synthetic insecticide. Materials used in this formulation are not covered under schedule of Insecticides Act 1968, hence no license is required from any organization for storage as well as for

CONTENT: BOTANICAL ANACARDIUM PERICARP EXTRACT DISTILLATE CONSISTING QUAT SUFRAZOL ORGANIC SOLVENT, PINE OIL FRAGRANCE CITRENOLLA OIL, PROPELLANT LPG الصرصور: لا تحتوي على مادة

بك مبيدة للحشرات والمواد

المستخدمة في هذه الوصفة لا تشمل لا ئحة إبادة الحشرات 1968 ، وعليه لا يحتاج أى رخصة من أي منظمة للتخزين والتجارة.

حتويات: أناكار ديوم بوتا تيكال، ملخص بير كارب، كمية دىستىلىت مشتىملة، سفرازول، محلول

عضوي، زيت باين، النكهة، زيت سيتري نولا.



المحتوى الصافى: • • • مل

NET CONTENTS: 500 ml





 \oplus

MANUFACTURED BY Δ ADVANCE AGRISEARCH LTD. شركةأيدوانس أيجرسرج المحدودة

البريد الكتروني: cust.care@aal.in موقع الإنترنيت: www.aal.in

حداقة للتجارة 🛛 HADAKAH Trading صندوق البريد : ٣١٩٢٦، الخوبر : ٣١٩٥٢، السعودية العربية البريد الكتروني: alkhabaz@sps.net.sa, alkhabaz@hadakah.com

Φ



C ž Σ Ο

 \oplus